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Η Κοινότητα διατηρεί το δικαίωµα να επαναλάβει τη διαδικασία «ειδικής οµάδας» του ΠΟΕ ή να κινήσει νέες
διαδικασίες στην περίπτωση που ληφθούν µέτρα κατά κοινοτικών επιχειρτήσεων στο πλαίσιο των νόµων Χέλµς −
Μπέρτον και Ντ’Αµάτο, λόγω της µη χορήγησης ή της απόσυρσης παρεκκλίσεων.

(98/C 174/158) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3691/97

υποβολή: Kirsi Piha (PPE) προς την Επιτροπή

(19 Νοεµβρίου 1997)

Θέµα: Ασθένεια της τρελλής αγελάδας

Óπως πολύ καλά γνωρίζει η Επιτροπή, η κρίση µε την ασθένεια της τρελλής αγελάδας − κοινώς ΣΕΒ − αποτελεί
ένα ιδιαίτερα ευαίσθητο θέµα το οποίο έχει προκαλέσει οργή στα κράτη µέλη. Το Κοινοβούλιο έχει ζητήσει από
την Επιτροπή διευκρινίσεις σχετικά µε το θέµα της ΣΕΒ και πληροφορίες εν σχέσει µε τις εξελίξεις όσον αφορά
την αντιµετώπισή της. Επιπλέον, ο βουλευτής του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλιου κ. Böge έχει εκπονήσει σχετική
έκθεση για την προσωρινή εξεταστική επιτροπή, η οποία θα εξετασθεί σύντοµα στο Κοινοβούλιο. Μετά την
κάποια εκτόνωση της κατάστασης, στο Βέλγιο έχει εντοπισθεί και νέο κρούσµα ΣΕΒ. Η εξάπλωση της ασθένειας,
οι µεταφορές κρεάτων και η πώλησή τους ως προερχοµένων από άλλο κράτος έχουν δηµιουργήσει αµφιβολίες στο
κοινό εν σχέσει µε την αναγκαιότητα της απόλυτης τήρησης των αρχών του ελεύθερου ανταγωνισµού. Ποιά µέτρα
προτίθεται να λάβει η Επιτροπή για τον περιορισµό της εξάπλωσης της ΣΕΒ;

Απάντηση της κας Βonino εξ ονόµατος της Επιτροπής

(9 Ιανουαρίου 1998)

Το νέο περιστατικό σπογγώδους εγκεφαλοπάθειας των βοοειδών που διαπιστώθηκε στο Βέλγιο επιβεβαιώνει την
ανάγκη να διατηρηθεί και ενδεχοµένως να αυξηθεί η επαγρύπνηση όσον αφορά την επιζωοτία, από όλους τους
ενδιαφερόµενους κύκλους, και κυρίως από την Επιτροπή.

Τα µέτρα για την καταπολέµηση της ΣΕΒ, τα οποία εφαρµόζει ήδη η Επιτροπή πρέπει συνεπώς να διατηρηθούν
και ενδεχοµένως να προσαρµοστούν και, εφόσον είναι αναγκαίο, να ενισχυθούν. Τα εν λόγω µέτρα αφορούν
ειδικότερα τα άλευρα κρέατος και οστών για τη διατροφή των ζώων, την υγειονοµική επιθεώρηση και τον
κτηνιατρικό έλεγχο. Επιπλέον, η Επιτροπή επεξεργάζεται πρόταση σχετικά µε την παρακολούθηση της ΣΕΒ.

Αποφασίστηκαν ή πρόκειται να αποφασιστούν και άλλα µέτρα. Τα µέτρα αυτά αφορούν ειδικότερα την έρευνα
στον τοµέα της µεταδοτικής σπογγώδους εγκεφαλοπάθειας (ΜΣΕ) για την οποία τα µέτρα συντονισµού µεταξύ
των κρατών µελών καθώς και τα µέτρα χρηµατοδότησης θα συνεχιστούν ή θα εντατικοποιηθούν, τα ειδικά υλικά
που προκαλούν κινδύνους και τα άλευρα που προορίζονται για τη διατροφή των ζώων, για τα οποία η Επιτροπή
θα υποβάλει πολύ σύντοµα νέες προτάσεις· επίσης τον έλεγχο και την επιθεώρηση ολόκληρης της αλυσίδας
επεξεργασίας του βοδινού κρέατος, για τους οποίους το 1997 αυξήθηκε ήδη το προσωπικό και θα ενισχυθεί ακόµη
περισσότερο το 1998, καθώς και τη δυνατότητα ανίχνευσης των βοοειδών από την 1η Ιανουαρίου 1998.

Óπως διαπιστώνει ο κύριος βουλευτής, η Επιτροπή δεν έχει σε καµία περίπτωση την πρόθεση να µειώσει τις
προσπάθειές της στον τοµέα αυτό αλλά αντιθέτως να τις πολλαπλασιάσει, όχι µόνο να περιορίσει την εξάπλωση
της ΣΕΒ αλλά και για να εξαλειφθεί η επιζωοτία το ταχύτερο δυνατό.

(98/C 174/159) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3694/97

υποβολή: Kirsi Piha (PPE) προς την Επιτροπή

(19 Νοεµβρίου 1997)

Θέµα: Χρήση των πόρων του προγράµµατος Phare όσον αφορά την Σλοβενία

Η Ευρωπαϊκή Éνωση ενισχύει τις χώρες της Κεντρικής και Ανατολικής Ευρώπης µέσω του προγράµµατός της
Phare. Óπως φαίνεται, η πολιτική αυτή έχει συµβάλει σηµαντικά στην ανάπτυξη των υποψηφίων προς ένταξη στην
Κοινότητα χωρών. Γι’ αυτό και θα επιθυµούσα να πληροφορηθώ από την Επιτροπή πώς έχουν χρησιµοποιηθεί το
1997 τα εγκριθέντα στο πλαίσιο του προγράµµατος Phare ποσά όσον αφορά τη Σλοβενία.


